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 Moties 05-07-2018   4 ID/283: raadsvoorstel kadernota 2019 - Motie raadsbreed - Accommodatie SV Geuldal 

Motie M1827 raadsbreed: Accommodatie SV Geuldal Wethouder J. Last 01-05-2020 RED 

Motie 
Draagt het college op: 
• Samen met voetbalvereniging S.V. Geuldal, Gemeente Valkenburg, provincie en Waterschap Roer & Overmaas te onderzoeken of een nieuwe 

accommodatie mogelijk is; 
• Advies in te winnen bij het Huis voor de Sport over de mogelijkheden om te werken aan een toekomstbestendige sportaccommodatie volgens het 

Open Club gedachte en daarbij optimaal gebruik te maken van de (subsidie)mogelijkheden die het Sportakkoord en de provincie Limburg bieden; 
• De overige (sport)verenigingen hierbij te betrekken; 
• Voor de brede omgeving rond kasteel Wijlre en de locatie van SV Geuldal een gebiedsvisie voor te bereiden en daar o.a. de provincie, en 

stichtingen Ark en Elisabeth Strouven bij te betrekken; 
• De Raad bij de Kadernota 2020 te informeren over de voortgang van het project zodat de Raad bij de Begroting 2020 financiële middelen ter 

beschikking kan stellen; 
• Beleid te maken voor zo’n samenwerking gezien de ontwikkelingen van o.a. SV Zwart-Wit '19 (met SV Simpelveld) en FC Gulpen (met RKVVM) 

255. 

Stand van zaken 
Q1 2019: 
Het resultaat van regionaal bestuurlijk overleg is dat gewerkt wordt aan het formuleren van een Sportakkoord voor de gemeenten. 
25-2-2019: 
In het bestuurlijk overleg van 20 februari tussen de gemeenten Eijsden-Margraten, Valkenburg en Gulpen-Wittem heeft nogmaals afstemming op basis 
van de motie uit Gulpen-Wittem en het coalitieakkoord in Valkenburg plaats gevonden. Afspraak is gemaakt dat het Huis voor de Sport door de 
gemeenten wordt gevraagd een breed haalbaarheidsonderzoek met betrekking tot een nieuwe accommodatie voor SV Geuldal uit te voeren. De 
planning voor die uitvoering wordt later aan de gemeenteraad doorgegeven. 
Een raadsinformatiebrief is op dit moment in voorbereiding. 
 
Q3: 
Valkenburg aan de Geul en Gulpen-Wittem hebben afgesproken om in het dossier SV Geuldal samen op te trekken. Het college van Gulpen-Wittem 
heeft enkele weken geleden positief gereageerd op een offerte voor het uitvoeren van een haalbaarheidsonderzoek voor een eventueel nieuwe 
sportcomplex voor de aangehaalde club. Het college van Valkenburg aan de Geul heeft dat besluit onlangs genomen. Daarbij zijn voorstellen voor 



aanpassing van het onderzoek meegenomen. Die voorstellen zijn voor Gulpen-Wittem geen probleem, omdat de uiteindelijke doelstelling niet wordt 
aangetast en er is afgesproken dat het niet zal leiden tot een kostenverhoging. 
Op basis van de recente besluitvorming zal overleg plaats vinden met het Huis van de Sport over de verdere uitvoering/planning van het 
haalbaarheidsonderzoek. 
De deadline is aangepast in overeenstemming met de gewijzigde planning. 
 
Q4: 
De opdracht aan Huis voor de Sport is versterkt en op 15 oktober heeft de ambtelijke startbijeenkomst van het onderzoek plaats gevonden. 
Inmiddels loopt het onderzoek door Huis voor de Sport gestaag. De eerste overleggen met de vereniging en met de betrokken gemeenten zijn gevoerd. 
Actueel is op dit ogenblik de afstemming met de afdeling Ruimtelijke Ordening van de gemeente Valkenburg aan de Geul. Door vertraging in deze 
processtap houdt het Huis voor de Sport rekening met het opschuiven van de presentatie van het eerste resultaat van het onderzoek. Oorspronkelijk 
zou dit medio januari plaats vinden. Huis voor de Sport denkt dat dit opschuift naar medio februari. 
 
Q1 2020: 
Eerste tussenrapportage van het Huis voor de Sport Limburg is ontvangen. Bestuurlijke en ambtelijke bespreking van het concept tussen Valkenburg 
aan de Geul en Gulpen-Wittem heeft tot aanpassingsvoorstellen geleid. Deze voorstellen worden momenteel verwerkt. Aansluitend zullen de 
gemeenten besluiten of de tussenrapportage als definitief kan worden beschouwd. Tevens zullen de gemeenten dan het verdere vervolg traject 
afspreken 
 
Q2/3 2020:  
Het college heeft in de collegevergadering van 7 juli 2020 besloten niet door te gaan met onderzoek naar een nieuwe locatie voor SV Geuldal. Het 
college van Valkenburg aan de Geul heeft op dezelfde dag een gelijkluidend besluit genomen. Het college van Gulpen-Wittem is voorstander van het 
uitplaatsen uit Wijlre in het belang van de pilot Wijlre West en het inzetten van een onderzoek naar een concentratie plek voor SV Geuldal op de 
huidige locatie in Schin op Geul. Het college van Valkenburg aan de Geul steunt deze insteek en wil ook verder overleg over het uitvoeren van een 
nader onderzoek naar de locatie te Schin op Geul. Uw raad is hierover via een Raadsinformatiebrief op 10 juli geïnformeerd. Het bestuur van SV 
Geuldal is op 9 juli door de (voormalig) portefeuillehouders Houben en Meijers geïnformeerd. 
 
Q4 2020:  
Na het onderzoek van het Huis voor de Sport is besloten om op de huidige locaties door te gaan. De vereniging kon zich hier niet in vinden en heeft 
een eigen plan ingediend voor sporten op één locatie met de vraag dit nader te onderzoeken. Daar er in Valkenburg aan de Geul ook behoefte was aan 
een breder onderzoek voor wat betreft de sportaccommodaties is besloten dat de vraag van SV Geuldal hierop te laten aansluiten. Zij het in een aparte 
QuickScan specifiek voor FC Geuldal. Dit is afgestemd met de vereniging en daarbij is afgesproken dat het concept van de QuickScan huisvesting FC 
Geuldal eerst met de vereniging begin januari wordt besproken alvorens verdere besluitvorming hierover plaatsvind. Vervolgens zullen we samen met 
de gemeente Valkenburg aan de Geul een beslissing moeten nemen welke opties nader onderzocht dienen te worden. 
 
Q1 2021: 
Er is een QuickScan uitgevoerd om de mogelijkheden voor SV Geuldal objectief te bekijken. Uit deze QuickScan is naar voren gekomen dat een 
opwaardering van een van beide huidige locaties het beste zal zijn, met als voorkeur de locatie Wijlre. Deze locatie verdient de voorkeur omdat de 



meeste leden woonachtig zijn in de gemeente Gulpen-Wittem en de kosten en mogelijke procedures hier het meest haalbaar worden geacht. Uw raad 
is hierover begin april 2021 reeds geïnformeerd middels een raadsinformatiebrief met als titel ‘SV Geuldal’.  
 
Q2 2021: 
Uw raad is reeds geïnformeerd over het feit dat een nieuwe accommodatie op een geheel nieuwe locatie niet tot de mogelijkheden behoort. Met de 
club zijn reeds meerdere gesprekken over de mogelijkheden voor een accommodatie gevoerd. De club heeft aangegeven een voorkeur te hebben voor 
de locatie Wijlre.  Eind augustus hebben zowel de club als de tennisvereniging aangeleverd wat zij van een nieuwe accommodatie op die locatie 
verwachten. Momenteel worden deze verwachtingen beoordeeld. De leden van de vereniging hebben echter nog steeds geen definitieve keuze 
gemaakt. De verwachting is dat dit voor het einde van dit jaar duidelijk zal zijn. Wij zullen uw raad hierover uiteraard informeren. 
 
23-11-2021; 
In verband met de waterproblematiek van afgelopen zomer heeft SV Geuldal de gemeenten per brief verzocht om de huidige locaties nogmaals goed 
te bekijken. In een gesprek tussen de gemeente en SV Geuldal is afgesproken dat we dit zullen onderzoeken en begin 2022 hierover verder met SV 
Geuldal in gesprek gaan.  
 
25-1-2022: 
Naar aanleiding van de waterramp en mogelijke consequenties hiervan op de huidige locaties wordt op verzoek van SV Geuldal overleg gevoerd met 
de provincie. Dit overleg heeft nog niet plaatsgevonden en zal worden geïnitieerd door de provincie. 
 
28-6-2022: 
Overleg met zowel de voetbal- als tennisvereniging is opgestart. De waterramp van medio juli 2021 was aanleiding voor SV Geuldal om nogmaals stil 
te staan bij de geschiktheid van de huidige locatie in Wijlre. Overleg hierover tussen gemeente en Waterschap is gaande en op dit moment wordt in 
onderling overleg een onderzoeksopdracht geformuleerd. De verwachting is dat de onderzoeksresultaten eind 2022 gereed zullen zijn.  
 
20-09-2022: 
In opdracht van het waterschap wordt in het plangebied een verkenning uitgevoerd van het hydraulisch model van de Geul, hierbij worden alle 
stakeholders waaronder ook SV Geuldal benaderd om hun visie weer te geven. Maatregelen worden vervolgens op basis van het nieuwe model 
getoetst op de haalbaarheid en op hun werking. Naar verwachting zullen de eerste uitkomsten van de verkenning eind 2022 bekend zijn. De 
bestuurlijke gesprekken met Valkenburg hierover zullen eind september 2022 plaatsvinden waarna er een gesprek met de betrokken verenigingen zal 
plaatsvinden om hen verder te informeren over de ontwikkelingen. 
 
29-11-2022: 
In december 2022 is een bestuurlijk overleg met de Provincie en het Waterschap gepland. 
 
28-03-2023: 
In opdracht van het waterschap wordt in het plangebied een verkenning uitgevoerd van het hydraulisch model van de Geul, hierbij worden alle 
stakeholders waaronder ook SV Geuldal benaderd om hun visie weer te geven. Maatregelen worden vervolgens op basis van het nieuwe model 
getoetst op de haalbaarheid en op hun werking. Naar verwachting zullen de eerste uitkomsten van de verkenning tweede kwartaal 2023 bekend zijn. 



Tegelijkertijd heeft er een nieuwe verkenning op een alternatieve locatie in Valkenburg plaatsgevonden. De uitkomsten van deze verkenning zijn van 
invloed op de verdere ontwikkelingen voor een gezamenlijke sportvoorziening in Wijlre. Met gemeente Valkenburg aan de Geul, Provincie en het 
Waterschap worden bestuurlijke gesprekken gevoerd. SV Geuldal is hierover door beide gemeenten bijgepraat en wordt op de hoogte gehouden van 
het proces. 
 
27-06-2023: 
De eerste uitwerking ziet toe op een investering van 3.5 tot 3.6 miljoen excl. grondkosten. Inclusief grondkosten wordt de totale investering geschat op 
4 tot 5 miljoen. Provincie geeft aan dat er op dit moment geen subsidiemogelijkheden mogelijk zijn maar zegt wel toe dat zij tegemoet kunnen komen in 
de vorm van grondruil. Een eerste conclusie door beiden gemeenten is dat voornoemde op dit moment geen haalbaar scenario lijkt. Door gemeente 
Valkenburg wordt gezocht naar een alternatieve locatie. Tegelijkertijd loopt in het plangebied Wijlre West een onderzoek van het waterschap Limburg 
waarbij een verkenning wordt uitgevoerd van het hydraulisch model van de Geul. De resultaten van dit onderzoek worden verwacht in juli 2023 en 
zullen van invloed zijn op een mogelijke keuze. Er staat begin juli 2023 een bestuurlijk overleg met Provincie, Waterschap, gemeente Valkenburg en 
gemeente Gulpen-Wittem gepland waarin een vervolg aan het proces wordt gegeven. SV Geuldal wordt over het proces geïnformeerd. 
 
26-09-2023: 
De resultaten van bovengenoemd onderzoek zullen eind oktober in een bestuurlijk overleg met de beide gemeenten, provincie en het waterschap 
besproken worden. SV Geuldal is hierover geïnformeerd. 
 
19-12-2023: 
Het bestuurlijk overleg met de beide gemeenten, provincie en het waterschap heeft in oktober plaatsgevonden. In navolging hierop in november ook 
een overleg met het bestuur van SV Geuldal. Vervolgoverleg ingepland begin februari. 
 
26-03-2024: 
In december 2023 is de laatste stand van zaken gedeeld via raadsinformatiebrief U.23.01994 . In aanvulling op deze raadsinformatiebrief kunnen wij u 
melden dat tijdens een bijeenkomst op 5 februari 2024 tussen de gemeente Valkenburg ad Geul, gemeente Gulpen Wittem en een delegatie van het 
bestuur van de vereniging SV Geuldal een concreet voorstel bij de vereniging is neergelegd. De gemeenten zijn - op het moment van aanleveren van 
de input voor deze rapportage - nog in afwachting van een reactie van het bestuur na een geplande ledenraadpleging. Vooruitlopend hierop is er reeds 
een bestuurlijk overleg met de gemeente Valkenburg ingepland op 3 april. 
 
18-06-2024: 
Op 12 april heeft u een kopie van de brief (U.24.0062) aan het bestuur van SV Geuldal ontvangen. Het bestuur van SV Geuldal is niet akkoord gegaan 
met het voorstel zoals in de brief verwoord. Dientengevolge zal het dossier SV Geuldal getoetst worden aan het nieuwe accommodatiebeleid zoals 
verwoord in de brief (U.24.0062) aan de vereniging. Door de vereniging is contact gezocht met de Provincie Limburg om nogmaals de wens neer te 
leggen een geheel nieuw sportpark te realiseren op een nieuwe locatie. 
 
 
 



24-09-2024: 
Het bestuur van sv Geuldal heeft op 26 juni 2024 per mail via de voorzitter aangegeven definitief niet akkoord te gaan met het voorstel vanuit de 
gemeenten zoals verwoord in de brief van 11 april 2024. De vereniging heeft hierbij tevens aangegeven op 2 locaties actief te blijven en na te gaan hoe 
men deze up to date kan krijgen. 
 

Voorgesteld wordt om de motie als afgedaan te beschouwen. 
 

Moties 17-12-2020   M2035 raadsbreed inzake kruispunt Ingber - de Hut 

M2035 raadsbreed inzake Ingber - de Hut Wethouder J. Last 1-07-2021 RED 

Motie 
Draagt het college op: 

- Samen met de provincie toe te werken naar een verkeersveilige en verkeersleefbare situatie ter hoogte van de Hut waarbij het instellen van 
een bebouwde kom met 50 kilometer per uur de voorkeur heeft 

- In eerste instantie de Provincie te vragen om zo snel als mogelijk met eenvoudige maar effectieve maatregelen te komen, zoals bijvoorbeeld 
een inhaalverbod tussen de beide bushaltes; 

654 

Stand van zaken 
Q4 2020: 
Met betrekking tot deze motie is het voorstel, zoals eerder gedaan in overleg met een afvaardiging van het kernoverleg, om metingen te verrichten en 
ook gezamenlijk met de provincie (en kernoverleg / bewoners) het gesprek aan te gaan waarbij we een plan van aanpak opstellen. In dit proces zal 
ook Brandweer nauw betrokken worden. Het oprekken en of aanbrengen van komgrenzen ( op de N278) zijn gelegen op vitale brandweerroutes 
(invloed op de opkomsttijden van Brandweer). 
 
De mogelijkheden om de komgrenzen aan te passen / verplaatsen waar het provinciale wegen betreft ( T2032 / T2033 en M2035) worden besproken 
met Provincie ( N278 kern Gulpen en N278 De Hut). De overige aanbevelingen (T2034) inzake de komgrenzen worden betrokken bij het 
uitvoeringsprogramma Mobiliteitsplan (Basisnetwerk op orde).  
 
Q1 2021: 
Het kernoverleg heeft inmiddels een brief, die in samenspraak met de provincie is opgesteld, ontvangen. In deze brief is het kernoverleg 
geïnformeerd over de voorgestelde aanpak. Concreet zal eerst de problematiek objectief inzichtelijk worden gemaakt (middels tellingen). Vervolgens 
zullen de oplossingen nader worden uitgewerkt.  
 
 



Q2 2021: 
In samenspraak met de Provincie Limburg en een afvaardiging van het kernoverleg is de aanpak besproken en zijn doorlooptijden van de mogelijke 
varianten inzichtelijk gemaakt. Verkeersbesluiten voor kleinschalige aanpassingen zijn door provincie reeds genomen (inhaalverbod). Daarnaast 
worden offertes beoordeeld waarin naast verkeersintensiteiten en snelheden tevens de aspecten geluid, luchtkwaliteit en trillengen worden 
meegenomen. Het kernoverleg blijft, ongeacht deze gedegen aanpak die dient te leiden tot een juiste maatregel, voorstander van het instellen van 
een bebouwde kom en een aanpassing van de provinciale weg.  
 
16-11-2021: 
Het Kernoverleg heeft in een reactie op de eerder voorgestelde aanpak negatief gereageerd en wenst, zonder verder onderzoek over te gaan tot het 
instellen van een bebouwde kom. In een overleg tussen de Provincie Limburg, de gemeente en kernoverleg is een gewijzigde aanpak/ proces 
voorgesteld. De aanpak bestaat uit een verkeersveiligheidstoets inclusief de beoordeling of het wegvak wel of geen bebouwde kom dient te zijn. Het 
kernoverleg is 8 november gevraagd om te reageren op dit alternatief. 
 
25-1-2022: 
Het kernoverleg heeft positief gereageerd op het bovenstaande door de provincie voorgestelde alternatief. Er is dan ook in opdracht van de provincie 
Limburg een verkeersveiligheidstoets uitgevoerd. Het kernoverleg is op 13 december betrokken bij en geïnformeerd over deze aanpak. Het doel van 
de veiligheidstoets is om inzichtelijk te maken welke maatregelen getroffen kunnen worden om de veiligheid op het traject te vergroten. De rapportage 
is in Q1 2022 gereed en de provincie zal deze rapportage vervolgens delen met het kernoverleg en de gemeente. 
 
28-6-2022: 
De rapportage waarin de resultaten en mogelijke oplossingen beschreven zijn,  is besproken met kernoverleg en gemeente. 
Provincie zegt (ambtelijk) toe om de in het rapport beschreven maatregelen verder uit te werken en deze uit te voeren in combinatie met de 
onderhoudswerkzaamheden aan de N278 ter hoogte van de aansluiting Lemmensstraat (Ingber). Deze zijn voorzien in 2027. Tussentijds treft (heeft 
getroffen) de provincie beperkte (kleinschalige) maatregelen o.a. inhaalverbod. Provincie is gevraagd om de ambtelijke toezegging bestuurlijk te 
bekrachtigen. 
 
20-9-2022: 
Door Gedeputeerde Staten is nog geen besluit genomen inzake de beschreven onderhoudswerkzaamheden (waar de kruising onderdeel van gaat 
uitmaken). 
 
29-11-2022: 
Momenteel is er geen update. 
 
28-03-2023: 
Op 11 april 2023 is een overleg (ambtelijk) met Provincie Limburg inzake het geplande onderhoud aan de N278 (voorzien in 2024) waarbij de kruising 
Ingber – de Hut aan de orde zal komen.  Provincie onderzoekt, in overleg met gemeente welke aanpassingen mogelijk zijn bij de kruising N278  – 



Lemmensstraat ( de Hut -  Ingber). Het onderzoek ( Verkeersveiligheidsinspectie N278 Ingber – De Hut) welk heeft plaatsgevonden in 2022 en met 
bewoners is besproken,  vormt de basis voor toekomstige aanpassingen.  
 
27-06-2023: 
In een ambtelijk overleg heeft de provincie aangegeven in 2024 (kleinschalige) onderhoudswerkzaamheden uit te voeren (géén reconstructie) aan de 
N278 ter hoogte van de aansluiting Lemmensstraat. Onderzocht wordt welke maatregelen binnen dit (kleinschalig) onderhoud uitgevoerd kunnen 
worden ter verbetering van de verkeersveiligheid ter hoogte van de Lemmensstraat. Tevens worden meer duurzame oplossingen onderzocht door de 
koppeling te maken met het project De Hut - De Planck en de te realiseren rotonde nabij De Hut. 
 
26-09-2023: 
De uitvoering van de reeds aanbestede en vergunde werkzaamheden is door stikstofproblematiek tijdelijk stilgelegd. 
 
19-12-2023: 
Geen nieuwe informatie ter beschikking. 
 
26-03-2024: 
Geen wijziging in de huidige stand van zaken. 
 
18-06-2024: 
Geen wijziging in de huidige stand van zaken. 
 
24-09-2024: 
Afstemming heeft plaatsgevonden met de Provincie en de omgeving waarbij de uitvoeringswerkzaamheden in relatie tot het provinciale beheer zijn 
gedeeld. De verdere acties liggen bij de Provincie.  
 

Voorgesteld wordt om de motie als afgedaan te beschouwen. 
 

Moties 25-2-2021   Raadsvoorstel OG/007: beleidsregel ruim baan voor goede woningbouwplannen 2021 

M2105: Fractie van der Laan inzake combinatie wonen jong 
en oud 

Wethouder P. Franssen 
 

1-10-2021 RED 678 

Motie 
Roept het college op: 



• 1. Mogelijkheden te onderzoeken voor woonvormen waarin jongeren samenwonen met ouderen en elkaar ondersteunen, waarbij aan 
jongeren bijvoorbeeld een korting op de huur kan worden verleend als zij zich verbinden aan een aantal uren dienstverlening aan 
zorgbehoevende ouderen; 

• 2. Hiervoor met stakeholders (projectontwikkelaars, woningbouwvereniging, zorgvoorzieningen) in overleg te treden; 
• 3. Op zoek te gaan naar mogelijkheden binnen bestaande projecten, zoals voormalig Sophianum Nijswiller 
• 4. Ook de subsidiemogelijkheden binnen de provinciale regeling Kwaliteit in Limburgse Centra te onderzoeken; 
• 5. De Raad zo spoedig als mogelijk te informeren over de uitkomsten van het onderzoek. 

Stand van zaken 
Q1 2021: 
De haalbaarheid van deze motie zal nader worden bekeken nadat het onderzoeksrapport hieromtrent van adviesbureau STEC is ontvangen. 
 
Q2 2021: 
In september verwachten wij het rapport te ontvangen. N.a.v. daarvan zal de haalbaarheid van de motie nader worden bepaald.  
 
16-11-2021: 
Het STEC rapport is gereed en zal op 2 december aan uw raad worden gepresenteerd. Uiteindelijke vaststelling staat voor februari 2022 gepland. 
 
25-1-2022: 
Het STEC rapport is op 2 december sonderend aan uw commissie voorgelegd. Uiteindelijke vaststelling zal plaatsvinden in de raadsvergadering van 
februari 2022.  
 
28-6-2022:  
De behandeling van STEC rapport is vooralsnog voorzien in de raadsvergadering van september 2022.  
 
20-9-2022: 
In verband met personele mutaties wordt deze motie opgepakt zodra de vacatureruimte ingevuld is. 
 
29-11-2022: 
Momenteel is er geen update. 
 
28-03-2023: 
Op dit moment worden alle lopende acties en wettelijke opdrachten op het gebied van Volkshuisvesting geïnventariseerd. 
In de raad van juni zal het rapport ‘Strategisch bouwen naar behoefte’ worden behandeld. Hierin worden ook een aantal onderwerpen rondom 
woningbouw, die hieraan gerelateerd zijn, toegelicht cq. verwerkt. Daarna zullen volgtijdelijk de overige onderwerpen uitgewerkt worden. Verder 
willen we u nog verwijzen naar de gehouden presentatie in de commissie van maart over ditzelfde onderwerp. 
 



27-06-2023: 
Wij zien de meerwaarde om a.d.h.v. de motie daadwerkelijk een project vorm te geven i.p.v. eerst onderzoek te gaan doen. Onderzoeken naar dit 
soort combinaties zijn landelijk beschikbaar. Een adequaat project is nog niet voorhanden. 
 
Wat betreft het gestelde in de motie over een reductie op de huurprijzen hebben wij geen (juridische) instrumenten om daar sturing aan te geven 
anders dan aanbevelingen te doen richting de ontwikkelaar. Wij zijn immers zelf niet de partij die bouwt en/of ontwikkelt. 
Sociale huurprijzen zijn gekoppeld aan een wettelijk stelsel en de vrije sector huur kent geen verdere spelregels waar wij direct invloed op hebben of 
kunnen uitoefenen. 
 
26-09-2023: 
De stand van zaken is nog onveranderd ten opzichte van de stand van zaken in het 2e kwartaal 2023. 
 
19-12-2023: 
Voorgesteld wordt de motie als afgehandeld te beschouwen. 
 
26-03-2024: 
Geen wijziging en/of aanvulling betreffende de laatste stand van zaken. 
 
18-06-2024: 
Geen wijziging en/of aanvulling betreffende de laatste stand van zaken. In aanvulling op eerdere input voeren wij dit jaar, t.b.v. de op te stellen 
huisvestingsverordening, een schaarste-onderzoek uit. Hierin wordt dit soort combinaties nader geanalyseerd. 
 
24-09-2024: 
Reeds afgehandeld in Q4-2023. 
 

Voorgesteld wordt om de motie als afgedaan te beschouwen. 
 

Moties 16-12-2021   Raadsvoorstel OG/017: transitievisie warmte 

M2137 PRO Gulpen-Wittem inzake invoering 
duurzaamheidsfonds 

Wethouder F. Derksen 1-08-2022 RED 793 

Motie 
Roept het college op: 
• Een revolverend duurzaamheidsfonds op te zetten. 



• Beleid (inclusief een financiële paragraaf) te ontwikkelen rondom duurzame projecten, in relatie tot de energietransitie, die uit dit fonds gestimuleerd 
kunnen worden en dit voor de kadernota 2023 aan de raad te presenteren. 
• Een deel van de gelden die vanuit het Rijk beschikbaar worden gesteld voor de uitvoering van de Warmtevisie hiervoor beschikbaar te stellen. 

Stand van zaken 
25-1-2022: 
In januari vinden gespreken met kandidaten plaats voor de functie projectleider Warmte. In het op te stellen actieprogramma, zal ook de 
financieringsbehoefte worden meegenomen. Hiervoor zal een voorstel in het actieprogramma verder worden uitgewerkt. Het streven is om uiterlijk in 
Q4 het actieprogramma gereed te hebben inclusief het voorstel voor een financiële regeling en dekkingsvoorstel. 
 
28-6-2022: 
In dit verband verwijst het college naar de raadsinformatiebrief van 24 mei 2022 (verstuurd 9 juni 2022). 
 
06-07-22:  
Het opzetten van een revolverend duurzaamheidsfonds is een onderdeel dat zal worden uitgewerkt in het kader van het Uitvoeringsplan 
Warmtetransitie. Tijdens de 2e workshop van 28 juni is dit onderdeel ingebracht als kansrijk en wenselijk om uit te werken. Het Uitvoeringsplan is 
naar verwachting eind september gereed en kan dan ter besluitvorming aan het College c.q. de Raad worden voorgelegd. 
 
20-9-2022: 
Het concept uitvoeringsprogramma wordt in Q4-2022 verwacht. 
 
29-11-2022: 
De oplevering van het uitvoeringsprogramma is vertraagd. Eind oktober heeft de gemeente inzicht gekregen in de middelen die beschikbaar komen 
voor de uitvoering van het klimaat- en energiebeleid. Graag willen we een uitvoeringsprogramma hierop aanpassen zodat de beschikbare middelen 
adequaat ingezet gaan worden en het programma opgeschaald wordt. 
 
28-03-2023: 
Het uitvoeringsprogramma zal eind deze maand voor besluitvorming aan het college worden gelegd. De raad zal een raadsinformatiebrief ontvangen. 
nagevraagd zal worden of in Q3/begin Q4 een raadsconferentie kan plaatsvinden waarin de voortgang warmtevisie, RES en financieringsvoorstel 
worden toegelicht. 
 
27-06-2023: 
Momenteel vinden gesprekken plaats voor uitbreiding formatie op basis van inhuur in kader van de uitvoeringsgelden CDOKE die door het Rijk 
beschikbaar zijn gesteld. In de afgelopen maanden zijn de provinciale en rijksregelingen gewijzigd. Van belang is dat een gemeentelijke regeling een 
aanvulling is op de bestaande regelingen. Hier zal een voorstel voor worden uitgewerkt. 
 
 



26-09-2023: 
Momenteel wordt binnen de organisatie bekeken hoe het revolverend fonds vormgegeven kan worden. Het streven is om het fonds per Q1 2024 van 
start te laten gaan. 
 
19-12-2023: 
SVN heeft de opdracht ontvangen voor het uitwerken van een voorstel aan de gemeente Gulpen-Wittem voor het opzetten van een stimuleringsfonds 
(voorheen duurzaamheidslening genoemd). Het voorstel zal spoedig aan de gemeente worden uitgebracht, waarna in overleg met financiën bekeken 
zal worden hoe het fonds in de organisatie kan landen. 
 
26-03-2024: 
Het voorstel van SVN is aangedragen en binnen de organisatie verspreid. De uitvoering wordt momenteel ter hand genomen. 
 
18-06-2024: 
SVN heeft de opdracht ontvangen voor het uitwerken van een voorstel aan de gemeente Gulpen-Wittem voor het opzetten van een stimuleringsfonds 
(voorheen duurzaamheidslening genoemd). Het voorstel zal spoedig aan de gemeente worden uitgebracht, waarna in overleg met financiën bekeken 
zal worden hoe het fonds in de organisatie kan landen. 
 
24-09-2024: 
Geen wijziging in de huidige stand van zaken, met dien verstande dat de planning is om een voorstel in procedure te brengen Q1 2025. 
 

Moties 27-1-2022    Raadsvoorstel OG/021: kredietvoorstel reconstructie Wittemerweg, Mesweg, mr. dr. Froweinweg en de Pendile Eys 

M2140 raadsbreed inzake parkeren Grachtstraat Eys Wethouder J. Last 1-07-2022 RED 

Motie 
Draagt het college op: 
1. In de plannen rondom de Wittemerweg, Mesweg en Mr.dr. Froweinweg parkeervakken te realiseren in de Grachtstraat en St. Agathastraat. 
2. De indeling van de parkeervlakken in beide straten in overleg met de bewoners te realiseren. 
3. De realisatie van deze parkeervakken mee te nemen in het aanbestedingstraject. 
4. De meerkosten voor de realisatie van deze parkeervakken te verwerken via de P&C-cyclus. 
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Stand van zaken 
20-9-2022:   
In verband met prioritering is deze motie nog niet opgepakt. 
 
 



29-11-2022: 
Momenteel is er geen update. 
 
28-03-2023: 
Er is momenteel geen voortgang te vermelden, dit wordt nader onderzocht bij de reconstructie Eys. 
 
27-06-2023: 
Er is primair gekeken voor beide straten in hoeverre de bereikbaarheid door hulpdiensten mogelijk is c.q. onmogelijk is bij het ontbreken van 
parkeerregulering in de vorm van parkeervakken. 
In de St. Agathastraat blijkt dat deze bereikbaarheid ten gevolge van het parkeren voor hulpdiensten, met name voor de brandweer, op momenten in 
het geding kan komen. 
Parkeervakken waarmee duidelijk is waar geparkeerd mag worden waarborgt de bereikbaarheid voor hulpdiensten en komt tevens de doorstroming 
en verkeersveiligheid ten goede. De vakken worden aan het eind van de werkzaamheden in Eys aangebracht en de bewoners worden middels een 
huis aan huis brief geïnformeerd over het voornemen. 
 
26-09-2023: 
Bewoners zijn middels een huis aan huisbrief geïnformeerd over het aanbrengen van vakken in de St. Agathastraat. De werkzaamheden worden 
uitgevoerd na gereedkoming project Mesweg / Froweinweg. 
 
19-12-2023: 
Bewoners van de Agathastraat en omgeving worden middels een huis aan huis brief in kennis gesteld van de definitieve ligging van de geplande 
parkeervakken in de Agathastraat / Grachtstraat waar enkele aanpassingen in hebben plaatsgevonden op verzoek van bewoners. Tevens zijn 
bewoners welke verzocht hebben om een reactie schriftelijk geïnformeerd. Daarnaast heeft een gesprek plaatsgevonden met enkele bewoners van 
de Grachtstraat en het kerkbestuur en is besloten om 3 openbare parkeervakken nabij de toegang tot de kerk te realiseren, 1 openbaar parkeervak bij 
Pendile toe te voegen waarmee het totaal uitkomt op 5 openbare parkeervakken en het voornemen een gehandicaptenparkeerplaats aan te wijzen op 
een centrale plaats aan de Mesweg. Voorgesteld de motie als afgehandeld te beschouwen. 
 
26-03-2024: 
Het College heeft op 28.11.2023 besloten 3 parkeervakken te realiseren aan de Grachtstraat, links van de toegang tot de kerk. Tevens is besloten 1 
parkeervak toe te voegen aan de parkeervakken bij Pendile (totaal 5 plaatsen). Dit is inmiddels uitgevoerd. Met bewoners van de St. Agathastraat 
heeft een gesprek plaatsgevonden en is overeengekomen dat over de aan te brengen parkeervakken/-plaatsen waarover onenigheid bestaat, overleg 
wordt gevoerd en een voorkeur wordt aangeven. Dit is inmiddels gebeurd en de verdere uitvoering wordt ter hand genomen. 
 
18-06-2024: 
Aan de Grachtstraat zijn drie openbare parkeervakken gerealiseerd naast de toegang tot de kerk. Op basis van een ontvangen signaal van de 
begrafenisondernemer en minder validen over de bereikbaarheid / toegankelijkheid naar de kerk via de bestaande hellingbaan heeft een gesprek 
plaatsgevonden met het kerkbestuur, omwonenden en de stichting Morgenster. Momenteel worden mogelijkheden onderzocht om een afdoende 



oplossing te creëren voor zowel het parkeren (in zowel de Grachtstraat als St. Agathastraat) als ook de ruimte te scheppen om de toegankelijkheid 
naar de kerk te optimaliseren. 
 
24-09-2024: 
Een alternatief voorstel wordt momenteel in overleg met de omgeving nader besproken. 
 

Moties 10-11-2022    Ontwerpbegroting 2023 en meerjarenraming 2024-2026 

M2230 Hendriks (Balans) c.s. inzake sloop pand Rijksweg 
31 Nijswiller (1e gewijzigde versie) 

Wethouder P. Franssen 1-01-2023 RED 

Motie 
Draagt het college op: 
1. Om na de sloop van het pand niet alleen te onderzoeken of het aanzien van de hoofdentree en verkeersveiligheid aangepast kunnen worden, maar 
ook te onderzoeken of woningbouw mogelijk is. 
2. Indien er een positief besluit over woningbouw komt, te bekijken of het juridisch mogelijk is om eigen inwoners daarbij voorrang te geven. 
3. Kernoverleg en inwoners te informeren en te betrekken over de plannen. 
4. Samen met de duivenvereniging een alternatief te zoeken voor opslag materialen. 
5. De raad over de genomen stappen te informeren door middel van raadsinformatiebrief in 2023. 
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Stand van zaken 
29-11-2022:  
De motie wordt ter hand genomen. 
 
28-03-2023: 
Door de gemeente Gulpen-Wittem is om strategische redenen in mei 2019 het pand aan de Rijksweg 31 te Nijswiller aangekocht. Het college heeft in 
de collegevergadering van 6 december 2022 ingestemd de krimpgelden over de periode 2021 en 2022 in te zetten voor de sloop van het pand. Het 
Ambtelijk en bestuurlijk overleg Ruimte en Wonen regio Maastricht en Heuvelland beslist in juni 2023 over de toekenning van deze gelden. Tweede 
kwartaal 2023 wordt gestart met het opstellen van een projectplan waarna de aanbestedingsprocedure in gang gezet kan worden. De verwachting 
gezien de complexiteit van het project is dat de sloopwerkzaamheden zullen starten vierde kwartaal 2023 of eerste kwartaal 2024. Tot die tijd zal 
leegstandsbeheer toegepast worden op deze locatie. 
 
27-06-2023: 
In april 2023 heeft er een marktverkenning plaatsgevonden voor de volledige begeleiding van de sloop van het pand Rijksweg 31 Nijswiller. Deze 
marktverkenning heeft opgeleverd dat Satijnplus Architecten te Born de begeleiding van de sloop zal uitvoeren. De voorbereidende werkzaamheden 



zullen conform concept planning starten vanaf week 22 2023 waarna er bij geen “tegenslagen” de daadwerkelijk sloopwerkzaamheden zullen starten 
begin 2024. De waarschijnlijk opleverdatum zal in maart 2024 plaatsvinden. 
 
26-09-2023: 
Een externe partij is gestart met de voorbereidende werkzaamheden als de benodigde onderzoeken (constructief, flora en fauna en asbest). 
Afhankelijk van de resultaten van deze onderzoeken kan worden gestart met de aanbestedingsprocedure. Er heeft een quickscan op het gebied van 
faunabeheer plaatsgevonden. Daaruit is gebleken dat de beschermde huismus is aangetroffen. Dit betekent een vertraging van de daadwerkelijke 
uitvoering van circa 9 maanden. 
 
19-12-2023: 
Een externe partij heeft de benodigde onderzoeken met betrekking tot de constructie en eventuele aanwezigheid van asbest afgerond. Momenteel 
wordt er nog aanvullend flora en fauna onderzoek verricht. Op basis van deze uitkomsten kan eventuele ontheffing (door het nemen van mitigerende 
maatregelen) bij de Provincie Limburg worden aangevraagd. Via de volgende rapportage zullen wij u informeren over de te verwachten 
(sloop)termijnen naar aanleiding van de uitkomsten van het aanvullende flora en fauna onderzoek. Los van deze onderzoeken wordt momenteel de 
aanbestedingsprocedure voor de sloop reeds doorlopen. De buurtbewoners worden op de hoogte gesteld via de Gulp & Geul. 
 
Los van deze onderzoeken wordt momenteel de aanbestedingsprocedure voor de sloop reeds doorlopen. 
 
26-03-2024: 
Op 1 december 2023 heeft er noodzakelijk aanvullend flora en fauna onderzoek plaatsgevonden. Tijdens dit onderzoek is de aanwezigheid van de 
huismussen nogmaals bevestigd. Helaas blijken de openingen ook geschikt voor vleermuizen, waardoor niet is uit te sluiten dat er verblijfplaatsen van 
vleermuizen aanwezig zijn. Omdat er geen dringende redenen zijn (bijvoorbeeld veiligheid) is er vanuit de Wnb (Wet natuurbescherming) geen 
andere optie dan de officiële weg te volgen. Aanvullend onderzoek is hiervoor noodzakelijk in de periode april-oktober. Hiervoor is door de gemeente 
opdracht verstrekt. Zodoende zal sloop op zijn vroegst - afhankelijk van de uitkomsten uit het aanvullende onderzoek - pas eind 2024 plaats kunnen 
vinden. Gas en elektra zijn inmiddels aan de straatzijde reeds afgesloten. Op korte termijn zal er een bewonersbrief in de omgeving verstuurd worden 
om deze omwonenden te informeren over de stand van zaken. 
 
18-06-2024: 
Het in het kader van de Wnb verplichtte aanvullend flora en faunaonderzoek in de periode april-oktober loopt thans, tot op dit moment zijn er geen 
vleermuizen aangetroffen. Mitigerende maatregelen voor de aanwezigheid van de huismus worden reeds op korte termijn geplaatst. Ook heeft 
inmiddels de aanbesteding voor de sloopwerkzaamheden plaatsgevonden en is deze aan een van de inschrijvers gegund. 
 
24-09-2024: 
Aanvullend flora en fauna onderzoekt is recent afgerond. Er zijn geen vleermuizen aangetroffen. Voor de aanwezige huismus zijn inmiddels 
mitigerende maatregelen getroffen. Het verzoek tot ontheffing voor de sloop van het pand wordt nu aan de provincie Limburg toegezonden. Na 
ontvangst van deze ontheffing zal de sloop opgestart worden. 
 



Moties 10-11-2022   Ontwerpbegroting 2023 en meerjarenraming 2024-2026 

M2233 Duijzings c.s. inzake flexwoningen (2e gewijzigde 
versie) 

Wethouder P. Franssen 1-01-2023 RED 

Motie 
Roept het college op: 
1. Uit te zoeken welke plekken in onze kernen in aanmerking kunnen komen voor flexwoningen; 
2. Bij de Provincie Limburg te informeren op welke wijze zij kunnen ondersteunen bij de realisatie van deze flexwoningen; 
3. om te onderzoeken of realisatie van woningen in leegstaande agrarische gebouwen mogelijk is; 
4. de gemeenteraad hierover 2e kwartaal 2023 te informeren; 
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Stand van zaken 
29-11-2022:  
De motie wordt ter hand genomen. 
 
28-03-2023: 
Op dit moment worden alle lopende acties en wettelijke opdrachten op het gebied van Volkshuisvesting geïnventariseerd. 
In de raad van juni zal het rapport ‘Strategisch bouwen naar behoefte’ worden behandeld. Hierin worden ook een aantal onderwerpen rondom 
woningbouw, die hieraan gerelateerd zijn, toegelicht cq. verwerkt. Daarna zullen volgtijdelijk de overige onderwerpen uitgewerkt worden. Verder 
willen we u nog verwijzen naar de gehouden presentatie in de commissie van maart over ditzelfde onderwerp. 
 
27-06-2023: 
Een Raadsinformatiebrief wordt opgesteld in verband met de Wet Versterkte Regie Volkshuisvesting en de plicht per 1 januari 2025 een 
huisvestingsverordening te hebben met daarin een urgentieregeling (voor urgent-woningzoekenden). In deze RIB wordt eveneens andere informatie 
ingevoegd waaronder een update m.b.t. de ontwikkelingen rondom 'flexwoningen'. Deze RIB wordt in Q3/Q4 opgesteld. 
 
26-09-2023: 
In Q4-2023 komt een RIB Volkshuisvesting, met daarin een inventarisatie van alle opgaven op VHV gebied, een inhoudelijke uitwerking per actie en 
de daaruitvloeiende opdracht aan de ambtelijke ondersteuning, inclusief actielijst en voorstel voor prioritering.  
We verwerken daarin nog de controversieel verklaarde onderwerpen.  
 
19-12-2023: 
Voor de laatste stand van zaken wordt verwezen naar de verstuurde RIB naar de raad. 
Voorgesteld wordt de motie als afgehandeld te beschouwen. 
 
 



26-03-2024: 
Voor de laatste stand van zaken wordt verwezen naar de laatst verstuurde RIB naar de raad. In Q2 2024 wordt de "Nota van Uitgangspunten voor 
een op te stellen Huisvestingsverordening" ter besluitvorming voorgelegd aan het college. In navolging op deze nota wordt de 
Huisvestingsverordening opgesteld welke ter besluitvorming aan de raad wordt aangeboden. 
 
18-06-2024: 
Bij het voorstel ter vaststelling van de huisvestingsverordening wordt ook op dit onderwerp nader geadviseerd. Dit betreft (nieuw) beleid mbt het 
eventueel toepassen van flexwoningen. 
 
24-09-2024: 
Deze motie hoort bij de Grondnota en die wordt in september 2024 behandeld. 
 

Moties 20-04-2023  SL/020 - Raadsvoorstel Beleidsplan Wmo Maastricht-Heuvelland 2023-2026 

M2310 van der Kleij (PRO Gulpen-Wittem) c.s. inzake lokale 
evaluatie Wmo 

Wethouder F. Derksen 01-09-2023 BSM 

Motie 
Draagt het college op: 
1. In 2023 een lokale evaluatie Wmo uit te voeren waarbij niet alleen de uitvoeringsorganisaties, maar ook onze inwoners (burgerinitiatieven, 
mantelzorgers en individuele inwoners) worden betrokken; 
2. In deze evaluatie minimaal de volgende onderwerpen te onderzoeken: gebruik van maatwerk-, informele, en basisvoorzieningen, samenwerking, 
financiën en klanttevredenheid. 
3. De uitkomsten van de evaluatie voor te leggen aan de gemeenteraad om samen te onderzoeken of deze evaluatie recht doet aan de wensen van 
de gemeenteraad. 
4. De uitkomsten van deze evaluatie te gebruiken voor het opstellen van een lokaal uitvoeringsplan Wmo 2024-2028. 
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Stand van zaken 
27-06-2023: 
De motie wordt ter hand genomen. 
 
26-09-2023: 
De lokale evaluatie van de Wmo zal worden meegenomen bij het opstellen van het lokale uitvoeringsplan Wmo. 
 



19-12-2023: 
De lokale evaluatie van de Wmo wordt meegenomen bij het opstellen van het lokale uitvoeringsplan Wmo. 
 
26-03-2024: 
De lokale evaluatie van de Wmo wordt meegenomen bij het opstellen van het lokale uitvoeringsplan Wmo. 
 
18-06-2024: 
De lokale evaluatie van de Wmo wordt meegenomen bij het opstellen van het lokale uitvoeringsplan Wmo. 
 
24-09-2024: 
De lokale evaluatie van de Wmo is meegenomen in het lokale uitvoeringsplan Wmo. Dit uitvoeringsplan ligt ter besluitvorming voor in de 
raadsvergadering op 26 september 2024. 
 

Moties 25-05-2023   SL/020 - Raadsvoorstel Beleidsplan Wmo Maastricht-Heuvelland 2023-2026 

M2312 Van Breemen (Balans) c.s. inzake uitvoeringsplan 
Wmo als raadsvoorstel naar de gemeenteraad 

Wethouder F. Derksen 01-11-2023 BSM 

Motie 
Draagt het college op: 
Om het uitvoeringsplan maatschappelijke ondersteuning Gulpen-Wittem ter vaststelling middels een raadsvoorstel aan de gemeenteraad voor te 
leggen. 
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Stand van zaken 
27-06-2023: 
De motie wordt ter hand genomen. 
 
26-09-2023: 
Nadere informatie over de stand van zaken is terug te vinden in de raadsinformatiebrief over het lokale uitvoeringsplan Wmo, welke u in week 38 
heeft ontvangen. 
 
19-12-2023: 
Cf. de raadsinformatiebrief in week 38, bevindt de uitvoering van het lokale uitvoeringsplan Wmo zich momenteel in fase 1. 
 
 



26-03-2024: 
De uitvoering van het lokale uitvoeringsplan Wmo bevindt zich momenteel in fase 1. Bijna alle informatie is verzameld, waarna de tweede fase zal 
starten. Uw gemeenteraad zal door middel van een raadsinformatiebrief geïnformeerd worden. 
 
18-06-2024: 
De uitvoering van het lokale uitvoeringsplan Wmo bevindt zich momenteel in fase 3. Omstreeks week 24 zal uw gemeenteraad door middel van een 
raadsinformatiebrief geïnformeerd worden over de voortgang van het uitvoeringsplan Wmo. 
 
24-09-2024: 
Het uitvoeringsplan Wmo is geagendeerd voor de raadsvergadering op 26 september 2024. 
 

Moties 13-07-2023   M2315 van der Kleij (PRO Gulpen-Wittem) en Van der Laan (DOE'22) inzake proef wegafsluitingen stiltegebieden 

M2315 van der Kleij (PRO Gulpen-Wittem) en Van der Laan 
(DOE'22) inzake proef wegafsluitingen stiltegebieden 

Wethouder J. Last 01-07-2024 RED 

Motie 
Draagt het college op: 
De Schweibergerweg en de Eyserbosweg niet mee te nemen in de proef ‘wegafsluiting stiltegebieden juli – oktober 2023’ maar eerst een 
bewonersparticipatietraject op te starten en de komende zomerperiode te gebruiken voor een betrouwbare nulmeting waarbij de inwoners zelf 
ook actief worden betrokken. 
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Stand van zaken 
26-09-2023: 
Beide wegen zijn niet meegenomen in de proef en open gebleven. 
 
19-12-2023: 
Op dit moment is een start gemaakt met de evaluatie van de proef bij de stiltegebieden. De resultaten van deze evaluatie worden Q1 2024 gedeeld 
met de raad. 
 
26-03-2024: 
In navolging op de proefperiode van afsluiting vindt een evaluatie plaats. Momenteel worden de laatste voorbereidende werkzaamheden afgestemd. 
De planning is om deze evaluatie in april/mei 2024 uit te zetten. 



 
18-06-2024: 
Op basis van het vastgestelde Mobiliteitsplan heeft de proef plaatsgevonden betreffende de effecten van het afsluiten van diverse wegen in de 
stiltegebieden rond Eys en Schweiberg. De resultaten uit deze proef zijn inmiddels bekend op basis waarvan besluitvorming spoedig plaatsvindt. Uw 
raad zal middels een RIB hierover worden geïnformeerd. 
 
24-09-2024: 
Momenteel lopen de betreffende procedures inzake verkeersbesluiten. 
 

Moties 09-11-2023    Raadsvergadering 2023 (6.FIN/038 - Raadsvoorstel Ontwerpbegroting 2024 en meerjarenraming 2025-2027 

M2330 Van der Kleij (PRO Gulpen-Wittem) over afstemming 
WMO maatwerkvoorzieningen Maastricht-Heuvelland 

Wethouder F. Derksen 01-07-2024 BSM 

Motie 
Verzoekt het college: 
In de geplande en toegezegde evaluatie Wmo (M2310) een inventarisatie van de normenkaders en verordeningen die ten grondslag liggen aan het 
indiceren van WMO voorzieningen in de regio Maastricht – Heuvelland mee te nemen. 
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Stand van zaken 
19-12-2023: 
Er zijn nog geen nieuwe ontwikkelingen te melden. 
 
26-03-2024: 
Er zijn nog geen nieuwe ontwikkelingen te melden. 
 
18-06-2024: 
Er zijn nog geen nieuwe ontwikkelingen te melden. Dit wordt opgepakt in Q4-2024. 
 
24-09-2024: 
De gemeenteraad is op 28-08-2024 met een raadsinformatiebrief geïnformeerd over de uitvoering van motie M2330. 
 

Voorgesteld wordt om de motie als afgedaan te beschouwen. 
 



Moties 09-11-2023    Raadsvergadering 2023 (6.FIN/038 - Raadsvoorstel Ontwerpbegroting 2024 en meerjarenraming 2025-2027 

M2333 Van Breemen (Balans) c.s. over inzet van 
buurtgezinnen 

Wethouder F. Derksen 31-12-2024 BSM 

Motie 
Verzoekt het college: 
1. De mogelijkheden te verkennen wat het initiatief Buurtgezinnen voor de gemeente Gulpen-Wittem kan betekenen en ten aanzien van de kosten 
welke dit met zich mee zou brengen. 
2. Indien de verkenning positief is; 
a. Vanaf Q2 2024 gebruik te maken van Buurtgezinnen (www.buurtgezinnen.nl) een voor proefperiode van twee jaar. 
b. In Q4 2024 de raad middels een raadsinformatiebrief over de voortgang te informeren. 
c. Buurtgezinnen vervolgens mee te nemen in de structurele evaluaties binnen het sociaal domein. 
3. De kosten te dekken uit het bestaande budget van het sociaal domein. 
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Stand van zaken 
19-12-2023: 
Er zijn nog geen nieuwe ontwikkelingen te melden. 
 
26-03-2024: 
Momenteel wordt onderzocht of Buurtgezinnen een meerwaarde kan hebben voor onze gemeente, en hoe de taken ten overstaande van Homestart 
staan. Vervolgens zal er een advies worden opgesteld. 
 
18-06-2024: 
Momenteel wordt er een college advies opgesteld betreffende buurtgezinnen. Deze zal komende maand geagendeerd worden in de 
collegevergadering waarna de Raad zal worden geïnformeerd over het besluit. 
 
24-09-2024: 
Er heeft een verkenning plaatsgevonden op Buurtgezinnen en aanvullende vragen zijn beantwoord. De raad wordt na besluitvorming in het college, in 
het vierde kwartaal van 2024 hierover geïnformeerd (middels een raadsinformatiebrief). 
 
 
 



Moties 21-12-2023    Raadsvergadering 2023 (10.FIN/039: Raadsvoorstel Slotwijziging 2023) 

M2340 Quadvlieg (Fractie Franssen) c.s. over 
strategische aankoop van panden 

Wethouder P. Fransssen 31-03-2024 RED 

Motie 
Draagt het college op:  
1. In de op te stellen woonvisie en grondnota ook beleid op te nemen ten aanzien van de inzet van de € 3.000.000 voor strategische aankopen.  
2. Hierbij vooral rekening te houden met het herbestemmen van ex-bedrijfspanden waarin het niet aannemelijk is dat er weer bedrijvigheid zal 

plaatsvinden.  
3. Bij deze herbestemmingen als hoofddoel hebben het creëren van (betaalbare)woningen voor onze eigen inwoners.  

1826 

Stand van zaken 
26-03-2024: 
De benodigde capaciteit is inmiddels voorhanden. Een betreffend dit onderwerp op te stellen document is in voorbereiding t.a.v. de aan de raad voor 
te leggen Woonvisie/Grondnota welke gepland staat voor Q3 2024. 
 
18-06-2024: 
Géén wijzigingen/aanvullingen, met dien verstande dat dit onderwerp continue aandacht heeft. Ook zijn hier enkele acties uitgevoerd in de vorm van 
onderzoek naar een eventuele verwerving. Omwille van uiteenlopende redenen hebben deze acties nog niet tot een gewenst en/of definitief resultaat 
geleid. 
Nadere informatie wordt in combinatie met Toezegging T2344 in een nog op te stellen RIB ter beschikking gesteld. 
 
24-09-2024: 
Geen wijziging in de huidige stand van zaken. 
 

Moties 25-04-2024    Raadsvergadering 2024 (9.KS/009 - Raadsvoorstel Meerjaren onderhoudsplannen accommodaties) 

M2406 Motie Duijzings (Balans) c.s. over 
investeringskredieten in de accommodaties Nijswiller, 
Wijre en Epen 

Wethouder J. Last 01-01-2025 RED 2000 

Motie 
Draagt het college op:  



 1. Een voorbereidingskrediet van € 50.000 per accommodatie (Epen en Wijlre), vrij te maken voor het opstellen van ontwerp en kostenindicatie van 
nieuwbouw/verbouw/renovatie de gemeenschapshuizen in Epen en Wijlre analoog aan Nijswiller. Voorbereidingskosten kunnen zijn bouwtekeningen, 
onderzoekskosten, planontwikkelingskosten, kosten architect, subsidie aanvragen etc. 
2. De hiermee gemoeide kosten te putten uit het reeds in de begroting opgenomen investeringskrediet bedoeld voor uitvoering van het 
accommodatiebeleid. 
3. Het opstellen van ontwerp en kostenindicatie in nauw overleg met stichtingsbesturen en gebruikers tot stand te brengen, waar mogelijk ook 
zelfsturing in een vroeg stadium toe te passen om mogelijk kosten te besparen en gebruikers van de accommodaties doorlopend te betrekken. 
4. De bedoelde ontwerpen en calculaties in december 2024 bij het agendapunt accommodatiebeleid als bijlagen bij het raadsvoorstel toe te voegen. 
5. De raad kan bij de vaststelling van het nieuwe accommodatiebeleid tevens een besluit nemen voor een krediet voor Nijswiller, Epen en Wijlre. 
6. Mocht Wijlre de kosten calculatie niet halen in december dan wel de raad het besluit laten nemen voor Nijswiller en Epen, zodat deze direct na 
nieuwjaar aan de slag kunnen. 
7. Indien de raad akkoord gaat, bij de raadsvergadering van december, om krediet beschikbaar te stellen voor de investeringsplannen voor Epen, 
Nijswiller en eventueel Wijlre, dat direct na nieuwjaar gestart kan worden met de uitvoering van de plannen. 

Stand van zaken 
18-06-2024: 
De motie is door het college ter hand genomen en met zowel de stichtingsbesturen van Het Patronaat als het Wielderhoes wordt overleg gevoerd 
over het uitvoeren van de motie. Voor Het Patronaat wordt er door Bremen Bouwadvies een verdere planning inclusief meerdere scenario's 
uitgewerkt. 
 
24-09-2024: 
De scenario/variantenstudie m.b.t. het Patronaat loopt en hierover is er periodiek overleg met het stichtingsbestuur. Met betrekking tot het 
Wielderhoes lopen de gesprekken tussen woonpunt, het bewonersnetwerk en het bestuur van het Wielderhoes. 
 

Moties 06-06-2024    Raadsvergadering 2024 (16.FIN/043 - Raadsvoorstel zienswijze conceptbegroting 2025 en meerjarenraming 2026-2029 GR BsGW ) 

M2407 Motie Ramakers (Fractie Franssen) c.s. over 
onderzoek naar uitvoering heffing en inning 
gemeentelijke belastingen 

Wethouder J. Last 01-01-2025 RED 2026 

Motie 
Draagt het college op:  
1. Alternatieven te onderzoeken om taken van de BsGW in zijn geheel of gedeeltelijk elders te beleggen. Denk hierbij o.a. maar niet uitsluitend aan: 
• Taken terug bij gemeentelijke organisatie leggen. 
• Aansluiting zoeken bij andere samenwerkingsverbanden, wellicht in K80 verband. 



 

• Het oprichten van een nieuw, kleiner samenwerkingsverband. 
2. De gemeenteraad over de uitkomsten van dit onderzoek uiterlijk Q4 2024 te informeren. 
 

Stand van zaken 
18-06-2024: 
De motie wordt ter hand genomen. 
 
24-09-2024: 
De motie is ter hand genomen en wordt op dit moment nader uitgewerkt, waarbij de verschillende mogelijkheden worden onderzocht. In Q4 zal het 
College de gemeenteraad over de uitkomsten hiervan informeren. 
 


